
YIL: 04  SAYI: 116  4 HAZ RAN 2024 SALI F YATI: 15 TL

www.egesaati.com.tr

YIL: 04 SAYI: 152 11 ŞUBAT 2025 SALI FİYATI: 15 TL

KIYI Ege Belediyeler Birliği ve
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, İzmir’de katıldığı “Dep-
rem Eylem Planı Toplantısı” sonrası,
“24 yıldır deprem vergisi toplanıyor.
Bu vergilerle 1 milyonu aşkın konut
yapılabilirdi. O yüzden bir an önce va-
tandaştan kesilen vergiler doğru kay-
naklara aktarılmalı” diyerek AK Parti
hükümetine çağrı yaptı. S.4

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras:

100 bin bina
incelendi 

30 Ekim 2020 İzmir depreminin en çok etkilediği Bayraklı
ve Bornova’da başlatılan yapı envanter çalışması iki ilçede
de tamamladı. Yaklaşık 100 bin yapının bina kimlik belgesi
oluşturuldu. Yapı envanteri çalışmaları 2025 yılı içinde
Karşıyaka’da bulunan 22 bin 767 konut için devam edecek.
S.4

40 bin ev depreme dayanıksız! 
Ege Denizi'nde peş peşe

gelen depremler dayanıksız
konutları akla getirdi. Yapılan
ilk tespitlerde 4 bin 100 bina
olası bir depremde yıkılacak.

Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay,
“Binaların 2 ay içinde

boşaltılmasını ve sonra da
yeniden yapılmasını

isteyeceğiz” dedi
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Başkanı Dr. Cemil Tugay, depre-
me dayanıksız konut sayısını
açıkladı. Tugay, “Bayraklı ve
Bornova'daki binalar dayanıklılık
açısından tarandı. 4 bin 100 civa-
rında bina, depreme dayanıksız
olarak değerlendirildi. Bu 40 bin
ev demek. Bu binaların 2 ay için-
de boşaltılmasını ve sonra da ye-
niden yapılmasını isteyeceğiz.
Riskli olduğunu saptadığınız bi-
naları uzaktan seyredemezsiniz.
Mutlaka bir yenilenme ya da
güçlendirme sürecine sokmanız
lazım. Biz de bu süreci başlataca-
ğız” dedi. S.4

“Hobi bahçeleri” mühürlendi 
TORBALI
Belediyesi Yapı
Kontrol Müdürlüğü
ekipleri, tarım
alanlarını yok eden
hobi bahçelerini
tespit ederek bir bir
mühürlüyor.
Mühürlenen hobi
bahçelerine para
cezası da
uygulandı. S.8

Çerçioğlu: Aydın’da yatağa aç girmezsiniz 
AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu ile Kuşadası
Belediye Başkanı Ömer Günel,
açıklama yaptı. Başkan Çerçioğlu,
2025 yılında sosyal yardımlara ciddi
bir bütçe ayırdıklarını belirtti.
Çerçioğlu, "CHP’li belediye başkanları
sosyal belediyeciliği en iyi yapan
belediye başkanlarıdır. Aydın’da
yaşıyorsanız yatağa aç girmezsiniz ve
üşümezsiniz" dedi. S.3

Göcek Tüneli’nde skandal

>> 4’TE

175 bin  
kaçak Türk

MEHMET NMEZ

113 Bin TL Maaş mı?

Hadi Oradan!

950 metrelik Göcek Tüneli’nin bir bölü-
münde acil çıkış kapısının olmadığı ortaya
çıktı. Olası bir yangın, gaz sızıntısı ya da kaza
durumunda vatandaşlar tahliye edilirken bü-
yük sıkıntı yaşayacak. CHP Milletvekilleri ha-
yati eksikliği Meclis’e taşıdı. S. 8

İzmir’in altını delik
deşik edecekler

İZMİR Valiliği, kent genelinde yaklaşık 141
bin 987 hektarlık alanda 40 jeotermal kaynak
sahasını ihaleye açtı. Bölge halkı ve yaşam
savunucuları yeni JES ihalelerine tepki göste-
rerek ‘‘İzmir'de JES'e izin vermeyeceğiz’’
dedi. S.6

Depremin yaralarını
iyilikle saracaklar

YAŞAR Üniversitesi Psikoloji ve Çizgi
Film ve Animasyon Bölümü öğrencileri, Adı-
yaman’da deprem bölgesinden 55 çocuğun
hayallerini gerçekleştirdi. Yaşları 6-12 ara-
sında değişen çocuklar, tasarlanan figürler
ve boyama kitaplarında sevdikleri çizgi kah-
ramanları boyayacak. S.2

BALIKE-
SİR Dursun-
bey’in Delice
kırsal mahal-
lesinde serv-
isleri kaldırıl-
dığı için oku-
la ulaşım so-
runu yaşa-
yan ve yurt-
larda kalmak zorunda olan öğrenciler, Balı-
kesir Büyükşehir Belediyesi’nin sağladığı
otobüsler sayesinde evlerine döndü. S.3

Büyükşehir, öğrenciler için
seferber oldu

Deprem vergileri nerede? Deprem vergileri nerede? Deprem vergileri nerede? Deprem vergileri nerede? Deprem vergileri nerede? 
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SOSYAL sorumluluk dersi kapsamında ortak proje
hazırlayan Yaşar Üniversitesi Psikoloji ve Çizgi Film
ve Animasyon Bölümü öğrencileri, Adıyaman’da
deprem bölgesinden 55 çocuğun hayallerini gerçekleş-
tirdi. Yaşları 6-12 arasında değişen 55 çocuk, üniversi-
teli ağabey ve ablalarının tasarladığı figürler ve boya-
ma kitaplarında sevdikleri çizgi kahramanları boyaya-
cak.

Fatma Yaren Özkoçak, Berfin Sude Türü, Şafak Sa-
yıldı ve Seçil Karaorman’ın koordinatörlüğünde haya-
ta geçirilen proje ile ilgili bilgi veren Fatma Yaren Öz-
koçak, “Geçtiğimiz yıl Yaşar Üniversitesi Psikoloji
Topluluğu olarak depremden etkilenen Hatay kenti-
mizde bir kütüphane kurmuştuk. Orada edindiğimiz
deneyimlerle dayanışmanın ne kadar önemli olduğu-
nu gördük. Bu nedenle bu yıl yine deprem bölgesinde
farklı bir kentte bir proje yapmak istedik. Bu yıl yaptı-
ğımız projede Çizgi Tasarım Topluluğu ile birlikte ça-
lışmak çok güzeldi. Habitat Derneği Adıyaman Şubesi
ile iletişime geçtik. Bölgede çocuklarla çalışmalar yü-
rüten Tansu Çelik bize bu konuda destek oldu. Dep-
rem bölgesinde yaşayan çocuklar için bir proje hayata
geçirerek farkındalık yaratmak istedik. Konteynerde
yaşayan 6-12 yaş aralığındaki 55 çocuğa onlar için ta-
sarladığımız figürlerden oluşan kataloğu gönderdik.
Çocukların katalogtan seçtikleri bu figürleri Yaşar
Üniversitesi Tasarım Uygulama ve Araştırma Merke-
zi’nde (YÜTAM) 3 boyutlu olarak ürettik. Bunları ço-
cuklara göndereceğiz. Onlar da kendi belirledikleri fi-
gürleri istedikleri gibi renklendirerek kendi hediyele-
rini kendileri hazırlamış olacak. Aslında kendi hedi-
yesinin tasarım sürecine katkı sağlamış olacak. Bu
projeyi geliştirirken temel düşüncemiz çocukların al-
dıkları bu hediyelerle bağ kurmasını sağlamaktı”
dedi. 

Depremin yaralarını iyilikle saracaklar

Gaziemirli kadınların
el emeği sergide

Menteşe’nin yapı envanteri
için çalışmalar başladı

KADINLARIN sosyal, toplumsal ve ekonomik ha-
yatta daha fazla söz sahibi olmaları için proje ve çalış-
malar hayata geçiren Gaziemir Belediyesi, kadınların
ürettikleri ürünlerin satışına da yardımcı oluyor. Bele-
diye, Cumhuriyet Semtevleri’nde düzenlediği kursla-
ra katılan kadınların ürettikleri ürünleri, 14 Şubat Sev-
gililer Günü Sergisi’nde tüketiciyle buluşuyor. Opti-
mum AVM’nin birinci katında düzenlenen sergide ta-
kıdan ev eşyasına, el örgüsü ürünlerden el yapımı be-
beklere kadar birbirinden kaliteli ve farklı el emeği
göz nuru ürünler, vatandaşların beğenisine sunuldu.
Sergi aracılığıyla kursiyerlerin ürünlerinin satışı yapı-

larak ev ekonomilerine katkı sağlanırken, 14 Şubat
Sevgililer Günü için sevdiklerine hediye almak iste-
yenlere alternatifler sunuluyor. Sergi, 14 Şubat Cuma
gününe kadar açık olacak. Belediye meclis üyeleriyle
birlikte standı ziyaret ederek alışveriş yapan Gaziemir
Belediye Başkanı Ünal Işık, “Kadın kursiyerlerimizin
ürettikleri ürünleri özel sergilerle tüketiciyle buluştu-
rup onların aile ekonomilerine katkı sağlamalarına
destek oluyoruz. Kursiyerlerimizin el emeği ürünleri-
nin satışını yaptığımız standımızı ziyaret ederek sev-
dikleriniz için hediye alabilirsiniz. Tüm yurttaşlarımı-
zı sergimize bekliyoruz” diye konuştu.

ÖDEMİŞ Belediyesi Eylül ayında
hizmete sunduğu İstihdam Ofisi ile
825 iş arayanla 32 işvereni buluştur-
du. Kısa sürede aradığı işe ya da
çalışana ulaşmak isteyenler İstih-
dam Ofisi’ne ulaşıyor. Belediye iş
verenle iş arayanlar arasında köprü
oluyor. İş arayan vatandaşlarımıza,
Ödemiş ve çevresinde faaliyet gös-
teren firmalarda iş bulmak, eğitimleri
ya da yetenekleri doğrultusunda
sektörde personel arayanlarla buluş-
turmak amacıyla açılan İstihdam
Ofisi, 2024 Eylül ayından bu yana
Belediye Hizmet Binası giriş katında
hizmet vermektedir. Sektörlerin talep
ettiği nitelikli personelle iş arayanla-
rın buluşturulduğu İstihdam Ofisi’ne
beş ayda 825 iş arayan ile 32 işve-
ren müracaat etti. Gerçekleştirilen
görüşmelerin ardından şartlara uy-
gun olan adaylar kısa süre içerisin-
de istihdam edilerek işbaşı yaptı.

825 kişiye iş için aracı oldu “Taşların Hafızası” söyleşileri devam ediyor
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MENTEŞE Belediyesi tarafından kentin yapı
envanterinin belirlenmesi ve yapıların depreme
karşı dirençli hale getirilmesi amacıyla çalışma
başlatıldı. Bu kapsamda Menteşe Belediyesi ve
İnşaat Mühendisleri Odası işbirliğiyle yerleşim
alanlarının planlı, güvenli ve dayanıklı bir şekil-
de inşa edilmesi ve yeniden yapılandırılması
hedefleniyor.

Gerçekleştirilecek çalışmalar doğrultusunda,
Menteşe’nin planlı, güvenli ve sürdürülebilir
kent gelişimini sağlamak amacıyla yapı envan-
teri oluşturulacak ve depreme karşı dirençli bir
kent inşa edilecek. 

Menteşe Belediye Başkanı Gonca Köksal,
yürütülen çalışmalara ilişkin yaptığı açıklamada
şunları söyledi: "Bu çalışma, yapı envanterimizi
oluşturarak depreme karşı dirençli bir kent inşa
etme hedefimizin önemli bir adımıdır. Bilimsel
ve teknik esaslara dayalı sağlıklı şehirleşme ve
doğru planlama çerçevesinde mimarlık ve mü-
hendislik hizmetleriyle şehrimizi geleceğe hazır-
lıyoruz. Ortak akıl ve dayanışma ile hareket et-
meye devam edeceğiz. Kentimizin tarihine, kül-
türüne ve doğasına sahip çıkarak, güvenli ve
yaşanabilir bir şehir inşa etmek için iş birliği için-
de çalışıyoruz.” 

BORNOVA Belediyesi Müze Müdürlüğü’nün, ken-
tin kültürel mirasını koruma ve gelecek nesillere aktar-
ma amacıyla başlattığı “Taşların Hafızası Söyleşi Seri-
si”, bu ay da alanında uzman isimleri bir araya getiri-
yor. "Bornova’nın Kültürel Mirasının Korunmasına Yö-
nelik Planlama Yaklaşımları" başlıklı söyleşi, bugün
saat 17.00’de Dramalılar Köşkü’nde gerçekleştirilecek.

BORNOVA, KÖKLERİNE SAHİP ÇIKIYOR
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, kentin kültü-

rel mirasını yaşatmanın ve korumanın belediyenin en
önemli sorumluluklarından biri olduğunu vurguladı.
Bornova’nın, yalnızca bugünüyle değil, binlerce yıllık
geçmişiyle de önemli bir kent olduğunu söyleyen Eşki,
“Yeşilova ve Yassıtepe höyükleri, Levanten mirası, tari-
hî yapılarımız ve kültürel değerlerimiz, bu kentin hafı-
zasını oluşturuyor. Biz de Bornova Belediyesi olarak,
Taşların Hafızası Söyleşi Serisi ile bu mirası koruma
konusunda toplumsal farkındalık yaratmayı amaçlıyo-
ruz. Geçmişimizi ne kadar iyi korursak, geleceğimize o
kadar sağlam adımlarla yürürüz” diye konuştu.
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AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu ile Kuşadası Belediye Başkanı Ömer
Günel, düzenledikleri ortak basın toplantısında,
her iki belediye tarafından Kuşadası’nda hayata
geçirilen ve geçirilecek hizmetlerle ilgili bilgi ve-
rildi. Ekonomik kriz nedeniyle belediyelerin yok-
sullukla mücadele eden kurumlar haline geldiği-
ni belirten Çerçioğlu ve Günel, sosyal belediyeci-
likten ödün vermeyeceklerini vurguladı.  

Göreve geldiği günden bu yana Aydın Büyük-
şehir Belediyesi ile iş birliği içerisinde çalıştıkları-
nı ifade eden Başkan Ömer Günel, "Bu uyum ve
iş birliğinin Kuşadası’na ne kadar çok şey kattığı
ortada. İkinci hizmet dönemimizi de Büyükşehir
Belediye Başkanımız Sayın Özlem Çerçioğlu ile
birlikte üreterek sürdürme arzusundayım. Dave-
timize icabet ederek bugün burada bizlerle olan
Özlem Başkanımıza teşekkür ediyorum" dedi. 

218 KİLOMETRE YOL KAZANDIRDIK
5 yılın ardından ikinci hizmet dönemine de

hızlı başladıklarını belirten Başkan Günel, "5 yıl-
da yaptığımız 1 milyar 117 milyon yatırımla Ku-
şadası’na 218 kilometre yol kazandırdık. Bu ra-
kam önceki 10 yılda yapılan yol miktarının 5 ka-
tından daha fazla. Bunun yanında 70 futbol saha-
sı büyüklüğünde park ve yeşil alan yaptık. Yeni
sosyal destek paketleri ve sosyal donatı alanı
projeleri ile hemşerilerimizin her zaman yanında
olduk. Devletten gelen bütçe personel maaşları-
nın yarısını dahi karşılamazken bunları yaptık"
diye konuştu. 

Devam etmekte olan Lütfi Suyolcu Kent Mey-
danı ve Yaşam Merkezi, Kuşadası Yaşam Kültür
ve Spor Merkezi ile Kesedağı Mesire Alanı proje-
lerinin tamamlanmasıyla kentin büyük bir deği-
şim yaşayacağını vurgulayan Başkan Günel, Ku-
şadası’nı hak ettiği yere taşımak için çalışmaya

devam edeceklerini söyledi. 

DESTEKLER SÜRECEK
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çer-

çioğlu ise Kuşadası’nda basın mensuplarıyla bu-
luşmaktan duyduğu memnuniyeti dile getirdi.
Her geçen gün derinleşen yoksulluğa dikkat çeken
Başkan Çerçioğlu, 2025 yılında sosyal yardımlara
ciddi bir bütçe ayırdıklarını belirtti. Ekonomik so-
runların artması ile birlikte belediye başkanlarına
düşen görevin her geçen gün arttığını dile getiren
Başkan Çerçioğlu, "CHP’li belediye başkanları sos-
yal belediyeciliği en iyi yapan belediye başkanları-
dır. Aydın’da yaşıyorsanız yatağa aç girmezsiniz

ve üşümezsiniz" ifadelerini kullandı. 

YOL YATIRIMLARI DEVAM EDECEK 
Aydın Büyükşehir Belediyesi olarak Kuşada-

sı’nda 499 kilometrelik altyapı çalışması yaptık-
larını belirten Başkan Özlem Çerçioğlu, yeni yatı-
rımların da en kısa süre içerisinde başlayacağını
söyledi. Yeni yapılacak yatırımlar kapsamında 15
kilometrelik Kuşadası-Güzelçamlı kanalizasyon
hattı, 13 kilometrelik Bayraklıdede kanalizasyon
hattı ile Karaova ve Güzelçamlı mahalleleri içme
suyu hattının yer aldığını kaydeden Başkan Öz-
lem Çerçioğlu yol yatırımlarının da süreceğini
ifade etti.

“Aydın’da yatağa aç
girmezsiniz ve üşümezsiniz”

Büyükşehir, öğrenciler için seferber oldu
BALIKESİR Büyükşehir Belediyesi,

taşımalı eğitim gören öğrencilerin serv-
islerinin kaldırılması üzerine yaşanan
mağduriyeti gidermek için tüm imkân-
larını seferber ediyor. Dursunbey’in
Delice kırsal mahallesinde servisleri
kaldırıldığı için okula ulaşım sorunu
yaşayan ve yurtlarda kalmak zorunda
olan öğrenciler, Balıkesir Büyükşehir
Belediyesi’nin sağladığı otobüsler sa-
yesinde evlerine dönmenin mutlulu-
ğunu yaşadı.

Kırsal mahallelerde taşımalı eğitim
gören öğrencilerin mağduriyetini gi-
dermek amacıyla “Okulunuz Uzaksa
Büyükşehir Yakın” projesini hayata ge-
çiren Balıkesir Büyükşehir Belediyesi,
gelen talepler doğrultusunda servis
olanağı olmayan öğrenciler için imkân-
larını seferber ediyor. Bu kapsamda

Dursunbey’in Delice Mahallesi’nde ta-
sarruf tedbirleri nedeniyle servisleri
kaldırılan öğrenciler için Balıkesir Bü-
yükşehir Belediyesi araç tahsis etti. Ço-
cuklarını okula göndermek isteyen
ama ulaşım konusunda sıkıntı çeken
vatandaşların Balıkesir Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Ahmet Akın’a talepleri-
ni iletmeleri sonucu sorunun çözülme-
si için hemen talimat veren Akın, öğ-
rencilerin eğitimlerinden asla geri kal-
maması gerektiğini söyledi. Bazı aileler
çocuklarını okula kendi imkânlarıyla
götürüp getirmeye çalıştı. Servis olma-
dığı için ailelerin bazıları ise çocukları-
nı yatılı okula göndermek zorunda kal-
dıklarını söylerken, Balıkesir Büyükşe-
hir Belediyesi’nin sağladığı ulaşım des-
teği sayesinde evlatlarına kavuşmanın
mutluluğunu yaşadılar.
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Kırgöz, vatandaşlarla
bir araya geldi

VATANDAŞLARIN sorunlarını, talepleri-
ni, önerilerini yerinde dinlemek, çözüm üret-
mek amacıyla mahalle buluşmalarına de-
vam eden Dikili Belediye Başkanı Adil Kır-
göz, bu kez  Çandarlılı hemşerileriyle bir
araya geldi. Mahalle buluşmalarına devam
edeceklerini belirten Başkan Kırgöz şu açık-
lamalarda bulundu "Bugün Çandarlı’da kom-
şularımızla bir araya gelip mahallemizin ihti-
yaçlarını, yapacağımız çalışmaları ve proje-
lerimizi konuştuk. Katılımcı yönetim anlayışı-
mıza katkı sunan, düşüncelerini bizlerle pay-
laşan tüm hemşehrilerime teşekkür ediyo-
rum.Hep birlikte daha güzel bir Çandarlı için
çalışmaya devam edeceğiz." 

Marketlere zabıta
denetimi

EFES Selçuk Belediyesi Zabıta Müdürlü-
ğü ekipleri, İklim Değişikliği Sıfır Atık Müdür-
lüğü ekipleri ile kent genelindeki zincir mar-
ketlerde denetleme yaptı. Ekipler tarafından
raflardaki ürünlerin son kullanma tarihleri
kontrol edilirken, reyon ve kasa fiyatları ara-
sında uyuşmazlık olup olmadığı da denet-
lendi.

Yapılan denetimler sonucunda, halk sağ-
lığını tehlikeye sokacak olan son kullanma
tarihi geçmiş ürünleri tutanak altına alan Za-
bıta ekipleri ürünlere imha etmek üzere el
koydu.

Vatandaşların mağduriyet yaşamaması
ve halk sağlığı için kapsamlı denetimler ya-
pan ekipler, bu denetimler sayesinde zincir
marketlerin haksız kazanç elde etmesinin de
önüne geçiyor.  Periyodik aralıklarla yapılan
denetimler ile vatandaşların güvenilir gıdaya
ulaşması sağlanıyor.

Konak’ta mobil barista
eğitimleri başladı

KONAK Belediyesi’nin İzmir Büyükşehir
Belediyesi Meslek Fabrikası iş birliğinde dü-
zenlediği Temel Barista Kursu başladı. Toros
Sosyal Tesisleri önünde, barista eğitimi için
özel tasarlanmış mobil araç içinde gerçekleş-
tirilen eğitime, başvurusu kabul edilen 12
genç kursiyer katıldı. Meslek Fabrikası eğit-
menlerinden Ercan Turan’ın verdiği eğitim
kapsamında barista adayları, kahvenin tarih-
çesinden dünyaya yayılış öyküsüne, çekirde-
ğin niteliğinden içecek haline gelmesine, ürün
içeriğinden servis ve sunumuna kadar pek
çok bilgiyi barındıran detaylı bir programa ka-
tılma şansı yakaladı. Tamamen ücretsiz ola-
rak verilen kursta Turan, mobil araçta hazırla-
nan ekipmanı kullanarak baristalık mesleği-
nin inceliklerini uygulamalı olarak anlattı.

Başkan Mandalinci: Hedefimiz
turizmi 12 aya yaymak

Başkan Mandalinci, Bodrum Turizm Master Eylem Planını Anlattı

BODRUM Belediye Başkanı Ta-
mer Mandalinci, 28. Doğu Akdeniz
Uluslararası Turizm ve Seyahat
Fuarında (EMITT), 2025 yaz sezo-
nuyla ilgili değerlendirmelerde bu-
lundu.

Başkan Tamer Mandalinci, Bod-
rum’un doğal güzellikleri, tarihsel
yapısı ve kültürel zenginlikleri hak-
kında bilgiler verirken bölge turizmi
için yaptıkları çalışmalarla ilgili de-
ğerlendirmelerde bulunarak şunları
söyledi:

“Bodrum, Akdeniz havzasında
doğal güzellikleri ile akıllarda yer et-
miş ve birçok uygarlığa ev sahipliği
yapmış bir kenttir. Doğal, kültürel,
ekonomik zenginliklerinin yanı sıra
hem dünyada hem de ülkemizde ta-
nınan son derece önemli bir turizm
destinasyonudur. Yerel yönetimler,
turizm endüstrisinin bütün aktörleri
ve Bodrumlular olarak bu kentin tu-
rizm potansiyelini artırmak sorumlu-
luğumuzdur. Bu fuarlarla beraber

Bodrum’umuzun marka değerini ha-
tırlatmaya katkıda bulunmak ve böl-
gemize gelen turistlerin sayısını ar-
tırmak için çalışmalarımızı büyük bir
özveri ile sürdürüyoruz.”

2025 YILINDAN
BEKLENTİLER

2025 turizm sezonu ile ilgili bek-
lentilerini dile getiren Bodrum Bele-
diye Başkanı Tamer Mandalinci,
“2025 yılı turizm sezonundan çok
umutluyuz. Rezervasyonlardan an-
laşılıyor ki yurt dışı pazarında Bod-
rum yoğun bir ilgi görüyor. İngilte-
re’de gerçekleşen fuar da son dere-
ce iyi geçti. Bodrum’a direk uçuşla-
rın artması turizmimizi olumlu etkili-
yor. Hem yerelde hem uluslararası
arenada yoğun bir turizm sezonu
bekliyoruz. Kentimizde turist sayısı
daha yüksek bir potansiyele kavu-
şacak ve esnafımızın yüzünü güle-
cek” ifadelerini kullandı.  

Her geçen gün derinleşen yoksulluğa dikkat çeken Başkan Çerçioğlu,
2025 yılında sosyal yardımlara ciddi bir bütçe ayırdıklarını belirtti
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KUŞADASI Kaymakamlığı tarafından son günler-
de Ege Denizi’ndeki depremlerin sayısında önemli bir
artış olması üzerine, Kuşadası Belediye Başkanı Ömer
Günel ve kentte görev yapan idari amirler ile oda baş-
kanlarının katıldığı bir toplantı düzenlendi. Toplantı-
da, Aydın İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü (AFAD)
İl Müdürü Yalçın Mumcu katılımcılara, bölgede yaşa-
nacak olası bir büyük depremin Kuşadası’na etkileri
ve alınması gereken önlemler hakkında bilgi verdi.

TOPLANMA ALANLARI MOBİL’DE

Toplantıda konuşan Kuşadası Belediye Başkanı
Ömer Günel,“Toplantı Kuşadası için her açıdan çok
faydalı geçti. Ege Denizi’nde meydana gelebilecek
olası bir depremin Kuşadası’na etkileri, alınan ve alı-
nacak önlemlerin ne olduğunu konuştuk. Kentimizin
jeolojik haritası ve deprem yönetmeliği hakkında ça-
lışmalarımızı tekrar gözden geçirerek, her türlü olası-
lıklı duruma birlikte hazırlıklı olacağız. Tüm hemşeri-
lerim kentimizdeki acil toplanma alanlarına Ada Mo-
bil uygulamamızdan ve Kuşadası Belediyesi’nin res-
mi internet sitesinden ulaşabilir” ifadelerini kullandı.

‘Acil Toplanma Alanları’ Mobil’de

Deprem vergileri nerede?

T
ürkiye’de ekonomiyle ilgili her
gün yeni bir garabetle karşılaşı-
yoruz. Ama bu seferki gerçekten

‘pes’ dedirtecek cinsten! İzmir Büyük-
şehir Belediyesi işçileri, sendika aracı-
lığıyla tam 113 bin TL maaş talebinde
bulunmuş! Evet, yanlış duymadınız. 

Hadi biraz hesap yapalım: Asgari
ücretin 22 bin TL olduğu bir ülkede, bir
doktorun 50 bin TL, bir öğretmenin 40
bin TL, bir savcının 90 bin TL civa-
rında maaş aldığı bir ortamda, bele-
diye işçisinin 113 bin TL istemesi akıl
tutulması değil de nedir? 

HHH
Kimse alın terine laf etmiyor ama

bu rakamlar, enflasyonun, geçim sı-
kıntısının, alım gücünün yok olduğu
bir ülkede milletin aklıyla dalga geç-
mektir.

İşin ilginci, bu taleplerin CHP’li bele-
diyelerden geliyor olması. AK Parti’nin
yıllardır yaptığı gibi belediyeleri borç
batağına sokup iş yapamaz hale getir-
mek mi amaç? İsteniyor ki, belediyeler
iflas etsin, hizmet üretemesin, sonra
da ‘bakın bunlar yönetemiyor’ diye
propaganda yapılsın.

HHH
Ancak burada hesap edemedikleri

şey şu: Halk artık bu tiyatroları yutmu-
yor!

Öte yandan işçilerin de haklı olduğu
noktalar var. Hayat pahalılığı, artan
enflasyon, temel ihtiyaçlara erişimin
bile zorlaştığı bir ortamda, çalışanlar
insanca yaşamak istiyor. 

HHH
Bir belediye işçisinin 40-50 bin TL

gibi maaşlarla geçinmesi, kira, fatura,
mutfak masrafları derken imkânsız
hale geliyor. Bugün astronomik gelen
bu rakamlar, aslında gelir adaletsizliği-
nin, yöneticilerin fahiş maaşlar aldığı
bir ülkede emekçinin hakkını arama
çabasının bir sonucu. 

Ancak işçinin haklı mücadelesi,
abartılı taleplerin gölgesinde kalıyor.

Kusura bakmayın ama 113 bin TL
gibi fahiş maaş talepleri, ekonomik kri-
zin, adaletsiz gelir dağılımının bir so-
nucu değil, doğrudan bir kara mizah
malzemesi. Çünkü bu ülkede işçi de,
memur da, öğretmen de, mühendis de
sefalet içinde yaşıyor. Sadece bele-
diye işçisinin astronomik maaş artışı
alması kime, ne fayda sağlar?

Asıl adalet, herkesin insanca yaşa-
yabileceği makul maaşları alması
değil mi?

HHH
Bu olay, sendikaların işçiyi savun-

maktan çok, siyasi bir şova dönüştü-
ğünün de en net göstergesi. 

Bugün 113 bin TL isteyen, yarın
200 bin TL de ister. Ama o parayı kim,
nasıl, hangi bütçeden ödeyecek, hiç
düşünen var mı? Belediyeler, sihirli
değnekle para mı basıyor?

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras:

minmez@gmail.com

MEHMET İNMEZ

113 Bin TL
Maaş mı?

Hadi Oradan!

40 bin ev depreme
dayanıksız! 

İZMİR Ekonomik Kalkınma Koordinasyon Ku-
rulu'nun (İEKKK) 133’üncü toplantısı, Tarihi Hava-
gazı Fabrikası'nda İzmir Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Dr. Cemil Tugay ev sahipliğinde yapıldı. 

4 BİN 100 BİNA 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tu-

gay, İzmir için deprem konusunda ciddi çalışmalar
yapılması gerektiğini belirterek “Bayraklı ve Borno-
va'daki binalar dayanıklılık açısından tarandı. Orta
Doğu Teknik Üniversitesi ile İnşaat Mühendisleri
Odası'nın beraber geliştirdiği bir yöntemle, dışarı-
dan gözlemle ve basit testlerle bu tarama yapılıyor.
Bununla beraber 'benim binamı kontrol eder misi-
niz' diyen kişilerin binalarını da eklediğinizde 4 bin
100 civarında bina, depreme dayanıksız olarak de-
ğerlendirilmiş. Ama bizim kanunlarımıza göre bu
şekilde karar veremiyorsunuz. Yapıların riskli olup
olmadığını belirlemek için performans testleri var,
kanuna göre onları yaptırmanız gerekiyor. Ancak
bu bulgu büyük ihtimalle doğru. Gözlem ve basit
testlerle elde edilen bulgunun doğru olma ihtimali
çok yüksek. Bu binaların riskli olduğunu düşünü-
yoruz. O nedenle bina sahiplerine, orada oturan in-
sanlara bunu bildirme kararı aldık. İlçe belediyeleri-
ne yazıldı. İlçe belediyeleri bina sahiplerine bildire-
cek, sonra da 6306 sayılı Afet Riski Altındaki Alan-
ların Dönüştürülmesi hakkındaki kanuna göre riskli
yapı kararı alınıp alınmaması açısından performans
testleri yapılacak. Testler kötü çıkarsa riskli yapı ka-
rarı verilecek. Ardından bu binaların 2 ay içinde
boşaltılmasını ve sonra da yeniden yapılmasını iste-
yeceğiz. 4 bin 100 binada ortalama 10 hane olsa, bu
40 bin ev demek. Bunların yeniden yapılması ya da
güçlendirilmesi için bir süreç yürüteceğiz. Bu ger-
çekleştiğinde Türkiye'de bir ilk olacak, çünkü bugü-
ne kadar böyle bir şey yapılmadı. Riskli olduğunu
saptadığınız binaları uzaktan seyredemezsiniz.
Mutlaka bir yenilenme ya da güçlendirme sürecine

sokmanız lazım. Biz de bu süreci başlatacağız” dedi.

RİSKLİ BİNALARI BİLİYORUZ
Zemin araştırmasının da sürdüğünü hatırlatan Tu-

gay, “Zemin de önemli bir sorun. Hangi bölgeye ön-
celikli olarak bakmamız gerektiğini biliyoruz. Alüv-
yon zemin üzerine yapılmış olan yapılara daha dik-
katli bakmalıyız.  Bayraklı ve Bornova süreci ilerler-
ken bir taraftan da Karşıyaka'da, daha sonra Halkapı-
nar civarında zeminin problemli olduğunu düşündü-
ğümüz yerlerde bina envanter çalışması, binaların
muayenesini yapacağız. Öyle ya da böyle bu dönem-
de bu binaların yenilenmesini sağlayacağız. Zor olabi-
lir, sıkıntılı olabilir ama yapılması imkansız değil. İs-
tanbul'da ‘yarısı sizden, yarısı bizden’ diye hüküme-
tin yapmış olduğu bir çalışma var. Bu, İzmir'de rahat-
lıkla olabilir. Koruma plan notu gibi kararları yeniden
alabiliriz, emsal artışlarını kullanabiliriz. Onun dışın-
da dışarıdan kaynak bulunabilir. İzmir'in yapı stoku
ile ilgili konuyu halletmesi lazım. Tıpkı altyapı soru-
nu, ulaşım, trafik sorunu gibi” şeklinde konuştu.  

EGE Denizi’nde art arda yaşanan depremler ve
sismik hareketlilik sonrası Kıyı Ege Belediyeler
Birliği ve Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ah-
met Aras, açıklama yaparak toplanan deprem ver-
gilerini sordu. Aras,  “Deprem bölgeleri bize ol-
dukça yakın. Muğla için doğrudan bir tehdit olma-
sa da yakın çevremizde meydana gelebilecek bir
deprem kentimizde de etkiler yaratabilir. Bu ne-
denle önlem alma çalışmalarımızı sürdürüyoruz”
dedi. Riskli yapıların tespiti çalışmalarına hız ver-
diklerini belirten Başkan Aras, “İlçelerimizde yıkıl-
ma riski taşıyan binaları tespit ederek kentsel dö-
nüşüm veya yerinde dönüşüm projeleriyle bu so-
runu çözmeyi amaçlıyoruz. Ayrıca acil eylem
planları oluşturuyor, kriz masaları kuruyor ve
deprem sonrası etkilenecek yaşlılar, çocuklar ve
kadınlar gibi gruplar için özel planlamalar yapıyo-
ruz” ifadelerini kullandı.

Deprem Vergisi ile ilgili de açıklamalarda bulu-
nan Başkan Aras, “1999 depreminden sonra bir
Deprem Vergisi konulmuştu. Daha sonra bunun
ismi İletişim Vergisi’ne dönüştürüldü. 24 yıldır bu
Deprem Vergisi toplanıyor. Yaklaşık 42 milyar do-
lar. Eğer bugün o 42 milyar dolar konutların yeni-
lenmesine veya dönüşümüne harcanmış olsaydı
toplamda 1 milyon 300 bin konut yenilenmiş ola-
caktı. Ama maalesef burada bu paranın başka hiz-
metlere harcandığı bizzat açıklandı. Ama bizim hiç
kaybedecek vaktimiz yok acil bir şekilde kendi
bölgelerimizde özellikle merkezi bütçe kaynakla-
rıyla yapı dönüşümlerini ve kentsel dönüşümleri
yapmamız lazım. Bunları belediyelerden bekliyor-
lar ama belediyeler zaten mevcut bütçe yapısıyla
kendi hizmetlerini yaparken de zorlanıyor. O yüz-
den bir an önce vatandaştan kesilen vergiler doğru
kaynaklara aktarılmalı.” 

İzmir Büyükşehir Belediye BaşkanıDr. Cemil Tugay, kentte riskli olanbina sayısını açıkladı

100 bin bina incelendi
İZMİR Büyükşehir Belediyesi, 30 Ekim 2020İzmir depreminin en çok etkilediği Bayraklı veBornova’da başlattığı yapı envanteri çalışma-sını iki ilçede de tamamladı. Bilimsel yöntem-lerle konut niteliğindeki yapıların olası birdeprem esnasında davranışları belirlendi.

Yaklaşık 100
bin yapının
bina kimlik
belgesi oluş-
turuldu. Bina
kimlik belge-
siyle o bina
hakkındaki
ruhsat, mi-
mari proje,en yakın toplanma alanı gibi bilgilere hızlı vedoğrudan erişim sağlandı. Yapı envanteri ça-lışmaları 2025 yılı içinde Karşıyaka’da bulu-nan 22 bin 767 konut için devam edecek.

Jeoloji Mühendisleri Odası İzmir Şube Başkanı Koray Çetin Önalan:

“Şiddeti artarsa kıyılarımıza tehdit olabilir"

DEVAM eden deprem fırtınası ile ilgili
Jeoloji Mühendisleri Odası İzmir Şube Baş-
kanı Önalan, sarsıntıların bu haliyle Türki-
ye'ye bir tehdit oluşturmadığını belirterek,
"Depremin büyüklüğü 6'nın üzerine çıkma-
ya başlarsa Ege kıyılarımız için ciddi bir teh-
dit olabilir. Kıyılarımızda tsunami yaşanabi-
lir" dedi. Önalan, "Yunanistan'ın güneyinden
başlayıp Girit Adası'nın güneyini kat edip
Anadolu topraklarına doğru devamı olan bir
Girit süturu var. Zon (kuşak) boyunca Afrika
levhası Ege plakasının altına dalıyor. Diğeri
de Anadolu levhası. Yıllık ortalama 2,5 san-
tim batıya doğru kayıyor. Burada bir sıkış-
ma rejimi var. Bu sıkışma rejimi, Ege bölge-
sinin depremselliğini tanımlayan bir durum.

Burada geçmişte çok büyük depremler ve
büyük volkanik hareketler olmuş. Bu dep-
remleri ‘deprem fırtınası' olarak nitelendiri-
yoruz. Bunun iki nedeni var. İlki, sığ derinlik-
lerde gerçekliyor. Derinlikler yaklaşık 1 ile 5
kilometre arasında. Biraz uzaklaştıkça 7-8
kilometreye kadar gidiyor. Deprem büyük-
lükleri de 3 ile 4 arasında seyrediyor. Za-
man zaman 5'e yükseliyor. 3 gündür devam
eden depremler söz konusu. Magmanın
ısıttığı hidrotermal sular yukarıya doğru ha-
reket edince kayaların içerisinde bir basınç
oluşturuyor. Bu basınçla birlikte kayalarda
deformasyonlar meydana geliyor. Çok bü-
yük deformasyonlar bu depremlere neden
oluyor diye düşünüyoruz" diye konuştu. 
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2025 yılı ile birlikte Aydınlılara hizmet vermeye başlayan Büyükşehir Belediyesi
Sağlıklı Beslenme ve Diyet Birimi, vatandaşlar tarafından ilgiyle karşılandı

AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu’nun öncülüğünde Aydın’a kazandırılan yatırım,
çalışma ve hizmetler vatandaşlar tarafından takdirle
karşılanmaya devam ediyor.

Danışanların detaylı vücut analizi yapılarak en uy-
gun beslenme programlarının hazırlandığı, düzenli
kontrol seansları ile sağlıklı hayata atılan adımların ta-
kibinin yapıldığı birimde tüm hizmetler ücretsiz olarak
vatandaşlara sunuluyor. Vatandaşların hastalıklarına
uygun beslenme programların yanı sıra anne ve ço-
cuklara yönelik programlar ile sporculara yönelik özel
programlar da Büyükşehir Belediyesi’nin alanında uz-
man personelleri tarafından oluşturulabiliyor.

“ÖZLEM BAŞKANIMIZA ÇOK
TEŞEKKÜR EDERİZ”

Diyetisyenlik hizmetinden memnun kaldığını belir-
ten Şennur Özden, Aydın Büyükşehir Belediye Başka-
nı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür etti. Özden, “Ben ken-
dim evde diyet yapıyordum, belediyemizin böyle bir
hizmeti olduğunu duydum dün ve hemen geldim. Bu-
raya geldiğimde kilomu ölçtü diyetisyenimiz ve ne yiyip
içeceğimizi anlattı. Ben evde kendi kendime yapmak-
tansa buraya gelmeyi tercih ederim çünkü biz emekli
insanlarız, emeklilerin dışarıda diyetisyene bu kadar

para ödemesi mümkün değil. Özlem Başkanımız tek-
rar emekliye dokunmuş oldu, çok teşekkür ediyorum”
diye konuştu. Tüm vatandaşları Sağlıklı Beslenme ve
Diyet Birimi’ne gelerek sağlıklı bir hayata adım atmaya
davet eden Hüsna Bora ise “İlk defa dün haberim
oldu, hemen gelmek istedim. Çok hoşuma gitti, böyle
bir hizmet olduğu için de çok memnun oldum. Böyle
bir imkan sağladığı için Özlem Başkanımıza çok te-
şekkür ederiz. Herkese tavsiye ederim” dedi.

AYDINLILAR SAĞLIKLI HAYATA
ADIM ATIYOR

Sağlıklı Beslenme ve Diyet Birimi’nin vatandaşlar-
dan yoğun ilgi gördüğünü belirten Diyetisyen İlayda
Kurt, “Tamamen ücretsiz olan bu hizmetimiz yeni açıl-
dı. Gelmeden önce randevularını oluşturuyor vatan-
daşlarımız, geldiklerinde de ilk olarak ölçümlerini yapı-
yor ve beslenme tarzları ile diyet geçmişleri hakkında
bilgi alıyoruz. Bütün bu bilgiler doğrultusunda da va-
tandaşlarımıza en uygun beslenme programını oluştu-
ruyoruz. Böyle bir hizmetin ulaşılabilir bir şekilde olma-
sı vatandaşlarımızdan da güzel geri dönüşler almamı-
za neden oluyor, gelen vatandaşlarımız Özlem Başka-
nımıza teşekkür ederek buradan ayrılıyor” ifadelerini
kullandı. n BU BİR İLANDIR

ÇERÇİOĞLU’NDAN VATANDAŞLARA
SAĞLIKLI YAŞAM HİZMETİ

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU DİDİM’İ
RENGARENK ÇİÇEKLER İLE SÜSLEDİ

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ YOL ÇALIŞMALARINA
HIZ KESMEDEN DEVAM EDİYOR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU’NUN ÖĞRENCİLERE
ARMAĞANI ÇALIŞMA SALONLARINA YOĞUN İLGİ

AYDIN Büyükşehir Belediyesi tarafından kent ge-
nelinde gerçekleştirilen çalışmalar hız kesmeden de-
vam ediyor. Büyükşehir Belediyesi’nin çalışmaları ile
kazanan Aydın ve Aydınlılar oluyor.

Büyükşehir Belediyesi Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı ekipleri, Didim ilçesi genelinde gerçekleş-
tirdiği çalışmalarını hızla tamamladı. Çalışmalarını
mesai mefhumu gözetmeksizin sürdüren ekipler, Bü-
yükşehir Belediyesi’nin fidanlıklarında yetiştirilen
mevsimlik çiçeklerin dikimlerini gerçekleştirdi. Fidan-
lıklarda kadın personeller tarafından üretilen çiçekler,
yine kadın personeller tarafından Didim’in kavşak,
bulvar ve caddelerine dikildi. Büyükşehir Belediyesi
tarafından yetiştirilen çiçekler ile Didim, doğanın ren-
garenk tonları ile süslendi. Cadde ve bulvarlarda tri-
mör çalışmalarını tamamlayan ekipler, ağaçların
daha sağlıklı büyümesi için budama çalışması da
gerçekleştirdi. Çalışmalardan memnuniyet duydukla-
rını belirten Didimliler, Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür etti.

ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM EDECEK
Kent genelinde gerçekleştirilen çalışmaların de-

vam edeceğini belirten Başkan Çerçioğlu, “Büyükşe-
hir Belediyemiz tarafından güzel Aydınımız ve hem-
şerilerilerimiz için hayata geçirdiğimiz çalışmalarımız
devam ediyor. Titizlikle sürdürdüğümüz çalışmaları-
mızı kentimize kazandırmaya, tüm ilçelerimizde va-
tandaşlarımıza hizmetlerimizi ulaştırmaya devam
edeceğiz” ifadelerini kullandı. n BU BİR İLANDIR

AYDIN Büyükşehir Belediyesi, kent
genelinde hayata geçirdiği yol yapım
ve yenileme çalışmalarına hızla
devam ediyor. 

Fen İşleri Dairesi Başkanlığı
Yol Yapım ve Bakım Şube Mü-
dürlüğü ekipleri, Efeler ilçesi
Zeybek Mahallesi Efeler Bul-
varı’nda çalışmalarına başla-
dı. Ekipler tarafından hum-
malı bir şekilde sürdürülen
kazı ve yol genişletme çalış-
maları ile yağmur suyu de-
şarj hattı çalışması sonrası
sıcak asfalt serimi tamamla-
nacak. Asfalt seriminin ar-
dından daha konforlu
ve güvenli sürüş için
çizgi ve logolama
çalışmaları yapıla-
cak bulvar yeni-
lenmiş hali ile Efe-
lerli vatandaşların
hizmetine sunula-
cak.

Yol yapım ve
yenileme çalış-
malarının Ay-
dın’ın tamamın-
da devam ede-
ceğini belirten
Aydın Büyükşe-
hir Belediye Baş-
kanı Özlem Çer-

çioğlu, “Hizmet odaklı belediyecilik anlayışımız ile
yol yapım ve yenileme çalışmalarımıza tüm ilçe-

lerimizde eş zamanlı olarak devam ediyoruz.
Güzel Aydınımızı daha modern yollar ile bu-
luşturmak için çalışmalarımızı sürdüreceğiz”
dedi. n BU BİR İLANDIR

AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çer-
çioğlu’nun Aydın’a kazandırdığı Öğrenci Çalışma
Salonları, her yaştan öğrenci tarafından eğitim yuva-
sı olmaya devam ediyor.

Büyükşehir Belediyesi tarafından Efeler, Söke ve
Nazilli ilçelerinde faaliyete geçirilen Öğrenci Çalışma
Salonları, öğrenciler tarafından yoğun ilgiyle karşıla-
nıyor. Araştırma ve öğrenmenin merkezi olan Öğren-
ci Çalışma Salonları, gençler için modern ve ferah
bir eğitim yuvası oluyor. Kütüphane sessizliğinde
olan Öğrenci Çalışma Salonları, ders çalışma, araş-
tırma yapma ve proje geliştirmek için tüm imkanları
da öğrencilerin hizmetine sunuyor.

Öğrenci Çalışma Salonları, içerisinde bulunan bil-
gisayar ve internet erişimi imkanları, kütüphane, ka-
feterya, akıl oyunları salonları, ücretsiz çay ve su ik-
ramları ile gelecekteki hayatlarına hazırlanan genç-
lere hizmet veriyor. Geniş masa ve sandalye düzen-

lemeleri, modern aydınlatma sistemleri ve öğrencile-
rin kendi bilgisayarlarını rahatça kullanabilmeleri için
hazırlanan priz ve USB şarj noktaları ile dizayn edi-
len Öğrenci Çalışma Salonları, eğitim hayatlarının
her aşamasında öğrencilerin yanında oluyor.

DESTEKLERİMİZ DEVAM EDECEK
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-

oğlu, öğrencilerin eğitim hayatlarına destek olmak
için çalışmalarının devam edeceğini belirterek, “Ay-
dın’da yaşayan,  eğitim hayatlarını sürdürmek için
güzel kentimize gelen tüm öğrencilerimizin yanında-
yız. Cumhuriyetimizin aydınlık yarınlarının neferleri
olan gençlerimizin eğitimlerine destek olmak için ça-
lışmalarımız devam edecek” ifadelerini kullandı. Öğ-
renciler, eğitim ve öğretime desteklerinden dolayı
Başkan Çerçioğlu’na teşekkür etti. 
n BU BİR İLANDIR

Nazillili çocuklar tiyatro ile buluştu
AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı

Özlem Çerçioğlu, kentin dört bir
yanında her yaştan vatandaşa
yönelik düzenlediği kültür
ve sanat etkinliklerine
devam ediyor. Aydın
Büyükşehir Belediyesi
Şehir Tiyatrosu, perdele-
rini bir kez çocuklar için
açtı. Deprem gerçeğini
eğlenceli ve öğretici bir
yaklaşım ile anlatan “Tıngır
Mıngır Ülke” isimli oyun,

Büyükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatroları’nın uzman oyuncuları tara-

fından Nazillili çocuklar için ser-
gilendi. Minikler, Mehmet

Yüzügüler Kültür
Merkezi’nde sahnelenen
oyun ile unutulmaz bir gün
yaşadı. Çocuklar ve veliler,
öğretici tiyatro etkinlikleri-

ni kendileri ile buluşturan
Aydın Büyükşehir Belediye

Başkanı Özlem Çerçioğlu’na
teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR
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İlk ekmek fabrikası açıldı

40 jeotermal kaynak sahası açacaklar

Balçova’da engelli ailelerine
ilk yardım eğitimi 

Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz Doğan: Halk Süt, Halk Ekmek ve Halk Et’i aynı
anda sunan ilk ve tek ilçe belediyesi olarak, Halk Ekmek Fabrikasını da hizmete açıyoruz

İZMİR Valiliği Yatırım İzleme ve
Koordinasyon Başkanlığı, İzmir'in
13 ilçesindeki 137 bin 52 hektarlık
alanı jeotermal kaynak arama sahası
olarak kiralamak için ihaleye çıkı-
yor. 

Valilik, Menderes, Aliağa, Foça,
Selçuk, Kiraz, Ödemiş, Tire, Karşı-
yaka, Bergama, Kemalpaşa, Mene-
men, Torbalı ve Dikili'deki 40 bölge
için yapılacak ihalelerden toplamda
54 milyon 724 bin 336 TL gelir bekli-
yor.

İhalelerin İzmir Valiliği Yatırım
İzleme ve Koordinasyon Başkanlı-
ğı'nda 18 Şubat 2025'te açık teklif ar-
tırma usulü ile yapılacağı belirtildi. 

11 bin 891 kilometrelik İzmir yüz-
ölçümünün yüzde 11.5'ine denk ge-
len alanda yürütülecek çalışmalar
tarım sektöründe endişe yarattı. 

Çevreciler, Ege Bölgesi'nin birçok
ilinde toprağa ve suya zarar verdiği
gerekçesiyle jeotermal enerji santral-
lerine karşı mücadele yürütüyor. 

ALAŞEHİR Belediyesinde temizlik işçisi olarak çalışan Raşit Kırbaş,
caddede temizlik yaparken, bulduğu cüzdanı sahibine teslim ederek, "İn-
sanlık ölmemiş" dedirtti. Geçtiğimiz günlerde Sevgi Yolu üzerinde temiz-
lik yapan Raşit Kırbaş, Alaşehir Sevgi Yolu üzerinden rutin temizliklerini
yaparken, içerisinde para, kredi kartı ve kıymetli evrakların bulunduğu
cüzdan buldu. Kırbaş'ın, durumu temizlik çavuşuna bildirmesinin ardın-
dan cüzdan içinde bulunan telefon numarasından cüzdan sahibine ulaşı-
larak, sahibine teslim edildi.

BAŞKAN İŞÇİYİ KUTLADI
Alaşehir Belediye Başkanı Ahmet Öküzcüoğlu davranışlarında dürüst

olan işçisi Raşit Kırbaş’ın bu davranışına kayıtsız kalmayarak, makamında
kabul etti. İşçisini tebrik eden Başkan Öküzcüoğlu üzerinde, "Halen görev
yapmakta olduğunuz belediyemiz hudutları dahilindeki bir mıntıkada içeri-
sinde para ile birlikte kıymetli materyallerde olan içi dolu bir cüzdanı bulunca
hiç tereddüt etmeden sahibine ulaşarak teslim etmiş olduğunuzu memnuni-
yetle öğrendim. Bu vesile ile de gıyabınızda sıralı amirlerimizle yaptığım gö-
rüşmeler neticesinde, sizin normal zamanlarda da mesai arkadaşlarınızla
uyum içersinde çalışma disiplinine azami riayet eden, çalışkan ve gayretli bir
personelimiz olduğu konusunda bilgilendirildim. İş bu nedenle sizi emsalleri-
nize örnek olan tüm bu güzel davranışlarından dolayı kutlar, bundan sonraki
çalışma hayatınızda başarılar dilerim." yazılı bir teşekkür belgesi verdi. Baş-
kan Ahmet Öküzcüoğlu, "Böyle çalışkan, dürüst bir personelimiz olmasından
dolayı çok gurur duydum. Bizim olmazsa olmazımız dürüst olmaktır. Perso-
nelimizi örnek davranışından dolayı kutluyorum" dedi.

BALÇOVA Belediyesi Engeliler Birimi ve Engelsiz
İzmir Derneği’nin ortak çalışması sonucu geliştirilen
proje doğrultusunda ilçede yaşayan engelli bireylerin
ailelerine, ilk yardım eğitimi verilmeye başlandı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Afet İşleri Daire Başkanlığı’nda
görevli uzmanlar tarafından verilen eğitimin ilki, Balço-
va Belediyesi Engelliler Merkezi’nde gerçekleşti. 20 ki-
şinin katıldığı eğitimin 5 hafta süreceğini belirten uz-
manlar, sonrasında da ailelere afet eğitimi vereceklerini
söyledi. Engelli ailelerinin özellikle ev kazalarında neler
yapabileceğinin anlatıldığı eğitimin faydalı olacağını be-
lirten uzmanlar, “Aileler, olası ev kazalarında panik ya-
parak yanlış davranışlarda bulunabiliyorlar. Ya da anlık
panik ve telaş nedeniyle gecikmeler yaşanabiliyor.
Bunu ortadan kaldırmak, hızlı ve doğru davranış yön-
temlerini anlatmak adına bu eğitimlerin çok faydalı ola-
cağına inanıyoruz” şeklinde konuştular. Engelli bireyler
ve aileler de verilen eğitimden memnun olduklarını be-
lirterek teşekkür ettiler.  

2019 yılından bu yana ilçeye kazandırılan
birçok proje ile Merkezefendi’nin güzelleşme-
sini ve gelişmesini sağlayan Merkezefendi Be-
lediyesi tarafından Denizli’nin ilk Halk Ek-
mek Fabrikasını da hizmete açıldı. 

SOSYAL BELEDİYECİLİK
Ege’nin en büyük entegre üretim tesisi ola-

rak dikkat çeken fabrikanın açılış töreninde
konuşan Merkezefendi Belediye Başkanı Şe-
niz Doğan, “Sizlerden aldığımız güç, destek
ve enerji ile çalışıyoruz. Hep birlikte başarı-
yor, hep birlikte kazanıyoruz. 2019 yılından
bu yana ülkemizin içinde bulunduğu ekono-
mik durumla birlikte sosyal belediyeciliği ön
plana çıkardık. Alım gücünün düşmesiyle
birlikte hemşehrilerimizin bütçesine destek
olmak için çalışıyoruz. Türkiye’ye örnek olan
projelerimiz ile çalışmaya devam ediyoruz”
diye konuştu.

MADDİ VE MANEVİ YANINDAYIZ
Merkezefendi’de her zaman hemşerileri-

nin yanında olduklarını belirten ve son bir se-
nede yapılan hizmetleri anlatan Başkan Do-
ğan, “2024 yılı içerisinde hemşehrilerimize
toplamda 12 milyon TL nakit desteğinde bu-
lunduk. Çocuklarımız bizim için öncelikli di-
yerek 8 aylık süreçte 10 milyon 347 bin TL öğ-
renim desteği sağladık. 30 bin gıda kolisini ih-
tiyaç sahibi hemşerilerimize ulaştırdık. Hasta
yatağı, hasta bezi, çocuk bezi, devam sütünü
sağlamaya devam ediyoruz. Gençlerimizin is-
tihdamına katkı sağlamak için Kariyer Mer-

kezimizi hizmete açtık. 8 bin 700 çocuğumuza
toplamda 418 bin litre sağlıklı Merkezefendi
Halk Süt’ü ulaştırdık. Üreticimiz ve çiftçimiz
de kazandık dedik ve yerel kooperatiflere de
destekte bulunduk” diye konuştu.

KATKI SAĞLAYACAK
Büyük bir heyecan ile Merkezefendi Halk

Ekmek Fabrikası’nı hizmete açtıklarını söyle-
yen Doğan, “Yaklaşık 2,5 yıldır Merkezefendi
Halk Ekmek’i hemşehrilerimizle buluşturu-
yoruz. Tam anlamıyla hijyen kurallarına uy-
gun olan fabrikamızda sofralık ekmek ve roll
ekmek üretim alanı, glütensiz ürünler üretim
alanı, yaş pasta ve kuru pasta üretim alanı, si-
mit poğaça üretim alanı, Halk Et parçalama
alanı ve endüstriyel mutfağı yer alıyor. Halk
Ekmek Büfelerimiz bugün itibariyle 50 ma-
hallemizin bulunduğu Merkezefendi’mizde
28 noktada hizmet veriyor. Günlük ortalama
18 bin ekmeği hemşehrilerimize ulaştırıyoruz.
Yarından itibaren bu fabrikamızda günlük or-
talama 25 bin ekmek çıkarmaya başlayacağız.
Böylelikle hemşehrilerimizin, bütçelerinden
32 milyon TL tasarruf etmesini sağlamış ola-
cağız. 3600 metrekare kapalı alanı bulunan bu
fabrikamızda günlük 120 bin ekmeği çıkara-
cak güçte ve kapasitedeyiz. Fabrikamızı bilin-
çli olarak şehir merkezimizin dışında tuttuk.
Olası bir felakette bu fabrikamız üretime de-
vam edecek” ifadelerini kullandı. Emeklilere
bir müjde daha veren Merkezefendi Belediye
Başkanı Şeniz Doğan, Merkezefendi Halk
Market’i de yakında açacaklarını söyledi.

'İnsanlık ölmemiş' dedirten örnek davranış
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ESNAFLARIN, üreticilerin ve koopera-
tiflerin taleplerini doğrudan dinleyerek or-
tak akılla çözüm yolları geliştirme anlayı-
şıyla hareket ettiklerini vurgulayan Başkan
Zeyrek, “Manisa için en doğru kararları or-
tak akılla almak, şehrimizin her kesiminin
ihtiyaçlarına duyarlı bir yönetim anlayışı
benimsemek önceliğimiz. Kooperatifimiz,
kent ekonomisi için önemli bir yapı. Sorun-
ları birlikte değerlendirmek, çözüme hızlıca
ulaşmak adına buradayız” dedi.

“SİZE BİR SÖZÜM VARDI”
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Fer-

di Zeyrek, Manisa Kamyoncular ve Motorlu
Taşıyıcılar Kooperatifi’ni ziyaret ederek
Kooperatif Başkanı Fahrettin Baru ve yöne-

timiyle görüştü. Ferdi Zeyrek, Büyükşehir
Belediyesi’nin hizmetleri hakkında bilgi ve-
rip kooperatifle ilgili yapılabilecek düzenle-
meler hakkında fikir alışverişinde bulundu.
Daha önce verdiği ziyaret sözünü yerine
getirdiğini hatırlatan Başkan Zeyrek, “Size
bir sözüm vardı, geç olmadan yerine getire-
yim dedim, ziyaretinize geldim. Yolların
durumu konusunda Fen İşleri Dairesi ile
gelirken görüştüm. Önümüzdeki hafta keşif
yapacaklar. Biz bu kaynakları kendi cebi-
mizden değil, halkımız için harcıyoruz.
Kentimize en iyi şekilde hizmet etmek bi-
zim sorumluluğumuz. Kooperatifimizin ta-
leplerini biliyoruz; yol düzenlemeleri, yan-
gın güvenliği gibi konularda gereken adım-
ları atacağız” diye konuştu. 

“Kenti ortak akılla yöneteceğiz”

Zencirci: Ailelerimizin her zaman yanındayız

TÜRKİYE Duchenne Kas Hastalığı Derneği tem-
silcisi aileler ve çocukları Germencik Belediye Başkanı
Burak Zencirci’yi ziyaret etti. Ölümcül kas hastalığı
olarak bilinen Duchenne Musküler Distrofisi hastalı-
ğıyla mücadele eden aileler seslerini duyurabilmek
için Başkan Zencirci’yle bir araya geldi. Görüşmede
çocuklarının hastalığının ciddiyeti ile ilgili seslerinin
duyuramadıklarını ifade eden aileler, bireysel kam-
panyalarla milyon dolarları bulan ilaç maliyetinin
karşılanmadığını ve gereken para toplanmadan has-
taların yürüyemez duruma geldiklerini en fazla 20
yaşında da hayatlarını kaybettiğini söylediler. Başkan

Zencirci de ailelerin seslerinin duyurma ve hastalığın
tedavisine yönelik daha büyük adımların atılması için
ellerinden ne geliyorsa yapacaklarını ifade ederek,
desteğinin tam olduğunu söyledi. 

SESLERİNİ DUYURACAĞIZ
SMA VE DMD gibi ölümcül hastalıklarla mücade-

le eden çocuklara yönelik farkındalık yaratmak için
çalışma yapan Germencik Belediye Başkanı Burak
Zencirci geçtiğimiz günlerde de 5 yaşındaki DMD
hastası  Efehan Akyüz’ü ağırlamış ve tedavisi için
kampanyaya destek için çağrı yapmıştı. DMD Türki-

ye Derneği Aydın Temsilcisi aileleri ağırlayan Başkan
Zencirci çağrısını yineledi. Başkan Zencirci “Çocukla-
rımızın hayata tutunması için tedavilerinin yapılması
gerekiyor. İlaç maliyetleri çok yüksek, zaman ise çok
dar. 5 yaşında teşhis edilen DMD hastalığı kısa bir
süre sonra yürüme kaybına en fazla da 20-25 yaşında
can kaybına yol açan tehlikeli ve ölümcül bir hastalık.
Bir an önce kalıcı çözümler yaratılarak mevcut hasta
miniklerimizin ve gelecekte yakalanacak çocuklarımı-
za nefes olmamız  gerekiyor. Bizler onların bu zorlu
mücadelesinde her zaman destek olacağız, seslerini
duyurmak için elimizden geleni yapacağız” dedi. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi,
dezavantajlı bölgelerdeki okullarda
eğitim gören öğrencilerin düzenli
beslenmesine katkı sağlamak ama-
cıyla hayata geçirdiği beslenme
desteği projesine devam ediyor.
Eğitimde fırsat eşitliğini sağlamak
adına hazırlanan beslenme çanta-
ları içerisinde temel beslenme
ürünlerinin yanı sıra, çocukların ge-
lişimlerine katkı sağlayacak dengeli
ve sağlıklı beslenmeye yardımcı gı-
dalar da yer alıyor. Beslenme des-
teği, özellikle ekonomik zorluk ya-
şayan aileler için büyük bir rahatla-
ma sağlarken öğrencilerin derslere

daha iyi odaklanmasına yardımcı
oluyor.

DESTEKLER SÜRECEK
Denizli Büyükşehir Belediye

Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu
konu ile ilgili yaptığı açıklamada,
çocukların gelişimi ve eğitim hayat-
larının desteklenmesi gerektiğine
dikkat çekerek, “Sağlıklı beslenme,
başarılı bir eğitim hayatının temel
taşlarından biridir. Öğrencilerimize
daha iyi bir gelecek sunabilmek için
bu projeyi başlattık ve devam ettiri-
yoruz. Desteklerimizi sürdüreceğiz”
ifadelerini kullandı.

Beslenme yardımları
devam ediyor

3. Yaş Üniversitesi
eğitimleri başladı

GÜZELBAHÇE Belediyesi, Güzelbahçe
Kent Konseyi ve Ege Geriatri Derneği işbirli-
ğiyle Üçüncü Yaş Üniversitesi eğitimleri start
verdi. Üçüncü Yaş Üniversitesi öğrencilerinin
sosyal sorumluluk projeleri ve STK’larda gö-
rev almalarının eğitim programının önemli
bir unsuru olarak görerek gönüllülüğün, her
yaşta üretkenliği eğitimi teşvik etmek olaca-
ğını söyleyen Güzelbahçe Belediye Başkan
Vekili Aylin Kitapçıoğlu, 

‘‘Sizlerin bilgiye olan tutkusu, toplumu-
muz için büyük bir kazançtır. Hep birlikte
daha güçlü, daha bilinçli ve daha aktif bir
toplumu inşa edeceğimize inanıyorum. Bu
anlamlı projede emeği geçen akademisyen-
lerimize, belediyemizin değerli çalışanlarına
ve en önemlisi, öğrenme azmiyle buraya ge-
len siz kıymetli büyüklerimize teşekkür edi-
yor” diye konuştu.

Tatık, gurbetçilerle
bir araya geldi

TAVAS Belediye Başkanı Kadir Tatık, eşi
Dilek Tatık ile birlikte Almanya ve Avusturya'da
temaslarda bulundu. Avusturya'nın Lustenau
kentinde Tavas - Kızılcalı hemşehrileriyle bir
araya gelen Başkan Tatık, Avustırya - Bregenz
Başkonsolosu Asiye Nurcan İpekçi'yi ziyaret
etti. Başkan Kadir Tatık, Avusturya ve Almanya
temaslarıyla ilgili yaptığı açıklamada, "Avustur-
ya – Lustenau'yada Kızılcalı hemşehrimizle bir
araya geldik. Bregenz Başkonsolosu Asiye
Nurcan İpekçi'ye ziyaretimiz sırasında Terako-
ta seramiği takdim ettik. Nazik ev sahipliği için
kendilerine teşekkür ederiz. 20. Geleneksel Kı-
zılcalılar Kültür ve Dayanışma Gecesinde ise
gurbetteki hemşehrilerimizle buluştuk. Deniz-
li'mizin eşsiz halk oyunları ile başlayan bu an-
lamlı gecede, dayanışma ve birlik duygularımı-
zı pekiştirdik" dedi.

Vatandaşların
sorunlarını dinledi

VATANDAŞLARIN sorun ve taleplerini
daha hızlı çözmek amacıyla, Didim Belediyesi
tarafından başlatılan Mahallemi Dinliyorum
projesi, Altınkum Mahallesi’nde devam ediyor.

Didim Belediyesi’nin yapmış olduğu çalış-
malar hakkında vatandaşları bilgilendiren Di-
dim Bele-
diye Baş-
kanı Hati-
ce Gen-
çay, “Va-
tandaşları-
mızın so-
runlarını
dinlemek
ve çözüm
önerileri bulmak amacıyla bir araya geldik.
Vatandaşlarımızın sorunlarını daha hızlı tespit
ediyor, çözüm konusunda fikir alışverişinde
bulunuyoruz. Daha güzel bir Didim için çalış-
malarımıza devam edeceğiz” dedi.

Ücretsiz psikolojik
danışmanlık hizmeti

BAYRAKLI Belediyesi, vatandaşları psiko-
lojik açıdan desteklemek amacıyla sunduğu üc-
retsiz danışmanlık hizmetine devam ediyor.
Son 1 yılda 418 kişinin faydalandığı Aile Danış-
ma ve Eğitim Merkezi’nde aile içi iletişimden er-
gen sorunlarına ve sınav kaygısına kadar bir-
çok konuda uzman desteği sağlanıyor.

Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal, “Va-
tandaşlarımızın yaşam kalitesini artırmak, onla-
rın yanında olmak ve sorunlarına çözüm üret-
mek için destek oluyoruz. Aile Danışma ve Eği-
tim Merkezimizle, özellikle kadınlar, çocuklar ve
gençler başta olmak üzere tüm hemşerilerimize
destek sunuyoruz” dedi.

11 Şubat 2025 Salı

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek,
Kamyoncular ve Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi’ni ziyaret etti
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SON olarak belediye ekipleri,
Saipler, Dirmil, Bozköy, Karakız-
lar, Dağkızılca, Çamlıca ve De-
mirci mahallelerinde yer alan
hobi bahçelerini mühürledi. Mü-
hürlenen hobi bahçelerine para
cezası da uygulayacak olan Tor-
balı Belediyesi, tarım arazilerini
talan edenlere geçit vermeyecek.

DOĞAYI KORUYACAĞIZ
Bakanlık’tan, Çevre Şehircilik

Müdürlüğü’nden ve vatandaştan
gelen şikayetler üzerine harekete
geçen Torbalı Belediyesi, tarım
alanlarını talan edenlere karşı
mücadele etmeye devam edilece-
ğini açıkladı. İlçe genelinde hobi
bahçelerine karşı denetleme ve
mühürleme işlemlerinin aralıksız
süreceğini ifade eden Torbalı Be-
lediye Başkanı Övünç Demir,
“Tarım arazilerimizin korunması
amacıyla hobi bahçelerine asla

geçit vermeyeceğiz. Son olarak
Saipler, Dirmil, Bozköy, Karakız-
lar, Dağkızılca, Çamlıca ve De-
mirci mahallelerinde bulunan
hobi bahçelerini mühürledik. Ta-
rım arazilerini hobi bahçesi ola-
rak tahsis eden kişilere gerek
para cezası gerekse yasal işlem
uygulamaya devam edeceğiz.
Hemşehrilerimizle el ele doğal
değerlerimizi korumayı sürdüre-
ceğiz” ifadelerini kullandı.

“Hobi bahçeleri” mühürlendi

İzinsiz tarıma
ceza yağdı

CHP Muğla Milletvekili Süreyya Öneş Deri-
ci, Göcek Tüneli'ndeki acil çıkış eksikliği ve ye-
tersiz havalandırma sistemine ilişkin endişele-
rini Türkiye Büyük Millet Meclisi gündemine
taşıdı. Tünelin fahiş geçiş ücretleriyle vatanda-
şı zorladığının altını çizen Öneş Derici, bunun
yanı sıra tünelin iki tüpünden birinde acil çıkış
kapısının bulunmamasının ve havalandırma
sistemlerinin yetersizliğinin, büyük bir güven-
lik riski oluşturduğuna dikkat çekti.

“950 metrelik bu tünelin bir bölümünde acil
çıkış kapısı yok. Olası bir yangın, gaz sızıntısı
ya da kaza durumunda vatandaşlar tahliye
edilemeyecek mi? Havalandırma sistemleri ne
kadar güvenilir? Denetimler hangi periyotlarla
yapılıyor?" diyerek durumu meclis gündemine
taşıyan Süreyya Öneş Derici, bu konuda yetki-
lilerden tatmin edici bir yanıt ve acil eylem pla-
nı talep etti.

“SADECE GEÇİŞ ÜCRETLERİ
DEĞİL GÜVENLİK STANDARTLARI

DA PROBLEMLİ!”
Öneş Derici, Göcek Tüneli'nde sadece geçiş

ücretleriyle değil, güvenlik standartlarıyla da
ilgili ciddi sorunlar olduğuna dikkat çekerek,
ilgili kurumların sorumluluklarını yerine getir-
mesi için harekete geçmesi gerektiğini belirtti. 

MANİSA'nın Salihli, Gölmarmara ve
Saruhanlı sınırları içerisinde yer alan ve
küresel iklim değişikliği nedeniyle kuru-
yan Marmara Gölü'ndeki arazi işgallerine
karşı denetimler aralıksız sürüyor. İzinsiz
olarak tarım faaliyeti yürütülen 10 bin dö-
nümlük alan, jandarma ekiplerinin güven-
lik önlemleri altında iş makineleriyle bo-
zuldu.

Yakın geçmişte göçmen kuşların uğrak
yeri halindeki Marmara Gölü, küresel ik-
lim değişikliğine bağlı olarak tamamen ku-

rudu. Kuruyan göldeki hazine arazilerini
işgal eden şahıslar hem çevre köylerdeki
vatandaşları rahatsız ederken, bölgedeki
asayişi de tehdit ediyor. Bu kapsamda ha-
rekete geçen Manisa İl Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri, Marmara Gölü arazisinde
işgalleri sonlandırmak üzere son 1 hafta
içerisinde gerekli güvenlik önlemlerini ala-
rak, DSİ ait (2) greyder, Orman Bölge Mü-
dürlüğüne ait (3) greyder, Karayolları Ge-
nel Müdürlüğüne ait (1) greyder ile işgal
sonlandırılması faaliyeti gerçekleştirdi. 

11 Şubat 2025 Salı

Yasal olmayan ve tarım arazileri üzerine yapılan ‘Hobi Bahçeleri’ tek tek yıkılıyor

Göcek Tüneli’nde skandal
“Acil Çıkış Kapısı” yapılmamış

Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir’in talimatı ile denetimlerini sıklaştıran Torbalı Belediyesi Yapı
Kontrol Müdürlüğü ekipleri, tarım alanlarını yok eden hobi bahçelerini tespit ederek bir bir mühürlüyor
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